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ZÁPIS Z JEDNÁNÍ KOMISE PREVENCE KRIMINALITY, 
které se konalo dne 06. 12. 2023 v prostorách MP Děčín od 14:00 hod. 

 

č. 5/2023 

Přítomni: 

PhDr. Marcel Horák, DiS., MBA, Mgr. Lenka Galambová, Mgr. Radek Pospíšil, pan Jan Sklenář 

 

Tajemník komise: Ing. Lukáš Moudrý, DiS. 

Omluveni: PaedDr. Karel Rajchl, MBA, MBE  

  

Hosté: 

PhDr. Petra Viktora, Ing. Bc. Rustam Kokotjucha, Mgr. et BC. Roman Stružinský, 

Ing. Veronika Takacsová, DiS., pan Václav Němeček 

Program jednání: 

 

1. Pan Stružinský - dotační možnosti kraje v rámci prevence kriminality  

2. Průběžná informace o možnostech financování pojištění strážníků v rámci poskytovaných 

benefitů 

3. Průběžná informace o přípravě projektu na rozšíření a modernizace kamerového systému 

4. Aktuální problémy 

5. Úkoly 

6. Závěr 

 

1. Dotační možnosti kraje v rámci prevence kriminality 

Pan Roman Stružinský představil možnosti využití dotačních peněz kraje na preventivní aktivity. 

Z následné diskuze vyplynuly dvě možnosti, na které by bylo vhodné peníze v podmínkách 

našeho města využít. Jedná se o Preventistu pro volnočasové aktivity a o správce školních hřišť. 

 

- Preventista pro volnočasové aktivity dětí a mládeže 

Pan Roman Stružinský seznámil komisi s dotačním programem „Podpora prevence kriminality 

v Ústeckém kraji 2024“ Jedná se o účelově určené peněžní prostředky poskytnuté Ústeckým krajem 

na zajištění spolufinancování aktivit v oblasti prevence kriminality pro rok 2024 pro obce v územním 

obvodu Ústeckého kraje a nestátního neziskového sektoru.  

Konkrétní účel podpory na zřízení Preventisty pro volnočasové aktivity dětí a prevence konfliktů na 

veřejných prostranstvích v obci. Jeho náplní by bylo zejména eliminovat sociálně nežádoucí jevy, 

snížení kriminality a drogové závislosti. Konkrétněji by šlo o zapojení dětí a mládeže z rodin 

ohrožených sociálním vyloučením do pravidelné mimoškolní činnosti pod metodickým vedením 

terénních služeb na obcích v úzké spolupráci s NNO a Českou unií sportu s cílem zapojit účastníky 

do pravidelné smysluplné činnosti trávení volného času.  

 

- Správce školních hřišť 

Jedná se o osoby, které by byly zodpovědné za správu a provoz školních hřišť. Jejich role zahrnuje 

několik klíčových funkcí:  

Bezpečnost: Správce hřiště je zodpovědný za zajištění bezpečnosti dětí, které hřiště využívají. 

To zahrnuje pravidelnou kontrolu hřiště s cílem předejít možným nebezpečím, jako jsou 

nebezpečné chování dětí a mládeže, poškození nebo nedostatečná bezpečnostní opatření. 

Dodržování pravidel a nařízení: Správce hřiště bude kontrolovat dodržování provozního řádu 

včetně provozní doby.  

Komunikace s veřejností: Správce bude komunikovat s návštěvníky hřiště a povede je ke 

vhodnému chování. V případě problémů bude spolupracovat s městskou policií, školou nebo 

přímo rodiči. Předpokládá se místní znalost komunity.  
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V první fázi by se jednalo o dvě školní hřiště a to ZŠ Míru a ZŠ Na Stráni.  

Komise prevence kriminality doporučuje Radě města Děčín využít dotační peníze na správce 

školních hřišť. 

Hlasování: (pro-proti-zdržel se): 4-0-0 

Možnost zřízení pozice preventisty pro volnočasové aktivity se jeví jako vhodná, nicméně tento 

projekt si vyžádá delší přípravu a další komunikaci s ohledem na organizační zařazení, požadavky na 

vzdělání a kompetence a přesné stanovení náplně práce. 

 

2. Úkoly  

Informace o získání dotace na zařízení zabezpečující bezpečný průjezd křižovatek pro 

vozidla s právem přednosti v jízdě. Lukáš Moudrý v rámci plnění úkolu z předešlého setkání, 

informoval členy komise, že v rámci dotační výzvy Demonstrativní aplikace systému sítí 5G nelze 

požádat o dotaci na zařízení, které řídí provoz na světelných křižovatkách, jenž by umožňovalo 

bezpečnější průjezd světelných křižovatek pro vozidla s právem přednosti v jízdě. 

Informace o možnostech motivace potenciálních zájemců a stávajících strážníků. Marcel 

Horák informoval komisi, že plánované zavedení pojištění strážníků se neuskuteční, aby 

nedocházelo k diskriminaci v porovnání s ostatními zaměstnanci úřadu. V současné době není 

nutné za každou cenu hledat nové motivační nástroje pro přilákání nových strážníků. Nicméně 

se do budoucna nabízí možnost zvážit zvýšení mzdy strážníků. V současné době přibyli do služby 

dva noví strážníci a na začátku roku 2024 nastupuje do pracovního poměru další strážník – 

čekatel. To znamená, že personální situace MP není nijak kritická. 

Zkontrolovat dopravní značení na území města a minimálně odstranit takové, které je 

diskriminační. Úkol byl zadán tajemníkem úřadu a následně bylo dohodnuto jeho průběžné 

plnění, přičemž na věci se bude podílet odbor komunikací a dopravy a MP. 

Zkontrolovat dopravní značení s ohledem na jeho viditelnost skrze vegetaci, kterou je 

nutné v mnoha případech upravit. Úkol byl zadán tajemníkem úřadu a následně bylo 

dohodnuto jeho průběžné plnění, přičemž na věci se bude podílet odbor komunikací a dopravy, 

MP a SMS. 

Marcel Horák zajistí další průběžné kontroly problémových domů a předání podnětů 

Stavebnímu úřadu. Splněno a bude plněno průběžně i nadále. 

 

3. Průběžná informace o přípravě projektu na rozšíření a modernizace kamerového systému 

V současné době ve spolupráci s odborem strategií a informačních technologií dokončuje MP 

nezbytné podklady pro zpracování žádosti o dotaci. K podání žádosti by mělo dojít v lednu 2024. 

 

4. Komisí byla prodiskutována potřeba zpracovat komplexní koncepci prevence kriminality. 

Předběžně bylo navrženo využít dodavatelskou firmu, přičemž vybraní zástupci města by byli 

v realizačním týmu. Tato záležitost bude dále diskutována. 

 

5. Úkoly pro komisi: nejsou 

Úkoly pro magistrát: nejsou 

Úkoly pro MP: nejsou 

Úkoly pro vedení města: nejsou 
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6. Závěr: 

Poděkování členům komise i přítomným hostům.  

 

Jednání bylo ukončeno v 16:30 hod. 

Další jednání je naplánováno dne 31.1 2024 od 14:00 hod.  

 

Zapsal: Ing. Lukáš Moudrý, DiS. 

Předseda komise:  
PhDr. Marcel Horák, DiS., MBA, v.r. 

 


